
NOVA POŠTA V KS ZADVOR
Krajevna skupnost Zadvor bo letos veijetno dobila novo pošto. To pa je le

eden izmed ciljev sveta KS Zadvor, naveden v letošnjem komunalnem pro-
gramu, ki ga je na zboru krajanov 23. 3. '93 predstavil predsednik sveta Miha
Berčič in hkrati opozoril tudi na izvršeno delo v preteklem letu.

Že lani so krajani v celoti potrdili
zazidalni načrt pokopališča v So-
strenri. Ta program si lahko ogledajo
v času uradnih ur v prostorih KS Zad-
vor v Zadružnem domu. Hkrati je
bila v prvotnem objektu na pokopa-
liSču uTejena tudi mrliška vežica. Le-
tos naj bi s sredstvi iz mestnega prora-
čuna odkupili še zemljišče, na kate-
rem bi zgradili I. fazo novega dela
pokopališča.

Lani so dobili javno razsvetljavo
krajani v Šentpavlu in na Poti heroja
Trtnika, letos pa je v ta namen pri-
pravljenih dva milijona tolarjev, ki jih
bo svet KS dodelil vaškim skupno-
stim. Prednost bodo imele tiste vaške
skupnosti, ki bodo za urejanje javne
razsvetljave pripravljene več sofinan-
cirati. Miha Berčič je ob tem opozoril
na možnost sodelovanja z delom in
storitvami, kar se ovrednoti in oceni
ter upošteva kot sofinanciranje.

V letu 92 so začeli z asfaltiranjem
ceste proti Lipoglavu in v V Završje.
Na obeh cestah se bodo dela nadalje-
vala tudi letos. Na cesti V Završje je
predvidenih 500 m asfalta do Doli-
narja, cesta do Lipoglava pa naj bi
bila asfaltirana od Reškega Kovača
do Ipavca.

Glede na to, koliko sredstev bo KS
dobila iz proračuna, je letos načrtova-
nih še nekaj asfaltiranj cest. Če bo šlo
vse po načrtih, bo krajevna skupnost
bogatejša za približno 2.000 m novih
cestnih povezav.

Z izgradnjo pločnikov bo boij po-
skrbljeno tudi za varaost šolarjev na
poti v šolo. Ureditev pločnikov je
predvidena ob Cesti II. grupe odre-
dov od zadružnega doma do pošte
v Dobrunjah in ob Sostrski cesti od
župnišča do križišča z Litijsko. Ploč-
niki naj bi bili skupaj z obnovo ceste
urejeni tudi ob Cesti 13. julija. Pro-
jekt za to je še v izdelavi. Ker bo
v nekaterih primerih rob pločnika
verjetno postavljen na mejo posesti,
svet KS poziva lastnike in stanovalce
ob njih, naj s sodelovanjem omogo-
čijo obnovo cest in ureditev pločni-
kov. To bo v korist tudi otrokom, ki

po teh cestah vsak dan hodijo v šolo.
Poseben problem in izziv v Svetu

KS Zadvor predstavlja Litijska cesta,
ki si komaj še zasluži to ime. Cesta je
v pristojnosti Republiške skupnosti za
ceste in svet bo pri reševanju pro-
blema sodeloval z njo. Edini dogovor
glede reševanja tega problema je
natnreč soglašanje, da bodo predstav-
niki sveta KS Zadvor in predstavniki
občinskih upravnih organov enkrat
mesečno »obiskali« Republiško
upravo za ceste. Zahtevali bodo ob-
vestila o reševanju problema Litijske
ceste in izvajali pritisk nanjo. Litijsko
cesto naj bi obnovili in ob njej uredili
pločnik. Potekala bo po isti trasi, ob
zožitvah pa je predvidena semaforska
signalizacija. Kot je dejal predsednik
sveta Miha Berčič, »bi bilo treba tudi
novega ministra za ceste, tako kot
starega, enkrat peljati prek Pečarja
v Besnico - in to s samokolnico«.

Kdo ve, če bi se potem razmere
spremenile? Nova cestna povezava se
obeta KS Zadvor tudi z izgTadnjo
vzhodne obvoznice, na katero je
predviden priključek pri Marinkatu.

Lani je bil zgrajen tudi sekundar mest-
nega vodovoda na Kocjančičevi ulici, pet
vaških vodovodov pa je bilo obnovljenih
- (Podmolnik, Šentpavel, Češnjice, Zagra-
dišče, Podlipoglav, Sadinja vas). V letoš-
njem letu je predvidena gradnja mestnega
vodovoda Sostro-Betežnica, katerega in-
vestitor je občinaMoste-Polje. Predvideno
je 15-odstotno predračunsko sofinancira-
nje krajanov. Tudi pri vodovodih velja kot
sofinanciranje tudi sodelovati z delom oz.
storitvami.

Lani sta bili predvideni še dve akciji, ki
pa žal nista bili izvedeni. Ureditev avto-
busnega postajališča za šolski avtobus na-
sproti šole ni uspela zaradi nesoglašanja
lastnikov zemljišča. Iz istega razloga ni bil
zgrajen pločnik ob Litijski cesti na križišču
s cesto v Zavoglje. Na istem kraju, posta-
jališču MPP pri Kamnarju, je uspela le
ureditev odvodnjavanja meteorne vode.

V tekočem letu je naročen projekt za
ureditev kanalizacije v Zadvoru in So-
strem.

Že lani so stekli intenzivni pogovori
o gradnji nove pošte. Stara je premajhna,
pa tudi preveč oddaljena. Letos naj bi
novo pošto začeli graditi na lokaciji pred

vrtcem v Zadvoru. Hkrati z izgradnjo po-
šte bo urejena tudi okolica zadružnega
doma, dodanih bo nekaj parkirnih mest,
urejen pa bo tudi dovoz do vrtca. Zem-
ljišče je že v lasti pošte, ki pa trenutno še
zbira vse potrebne dokumente za začetek
gradnje.

V letošnjem letu se krajevnim skupno-
stim obeta še ena velika sprememba
- nova lokalna samouprava. Krajani se
bodo na referendumu odločili, ali bo KS
Zadvor postala samostojna občina. Zaje-
mala naj bi KS Lipoglav in KS Besnica in
bi se začenjala malo pred Bizovikom (zaje-
mala naj bi tudi Bizovik). Republiška
skupščina bo u lokalni samoupravi raz-
pravljala do letošnjega poletja, realizacija
pa je načrtovana do konca leta. KS bi tako
pridobUa vsa pooblastila in ne bi več reše-
vala problemov posredno prek občinskib
upravnih organov. Delovanje bi bilo tako
uspešnejše, reševanje problemov pa bi-
trejše.

Zbor krajanov je razburkala stara tema
- preimenovanje ulic. Za spremembo
imen so nekatere stranke predlagale Cesto
II. grupe odredov, Cesto 13. julija, Pot
heroja Trtnika, Aličevo, Kocjančičevo in
Vidergarjevo ulico ter Cesto v Češnjico.
Po napeti in burni razpravi so se krajani
odločili za referendum o preimenovanju
ulic. O tem bodo odločali vsi polnoletni
prebivalci teh ulic, glasove za in proti pa
bo zbirala neodvisna in nestrankarska ko-
misija.

Krajani so na zboru sprejeli tudi
sklep, da 13. julij ostane krajevni
praznik. Zaradi časovne neprimerao-
sti (dopusti) praznik že nekaj let praz-
nujejo ob koncu šolskega leta.

S pooblastilom krajanov bo svet KS
letos urejal tudi zadeve, povezane
s kabelsko televizijo. Krajani so se
odločili, naj svet KS zbere vsaj tri
ponudnike tovrstnih storitev, glede
na njihovo strokovnost in ceno pa naj
se kasneje določi izvrševalec del.
Miha Berčič je ob tem opozoril, da
urejanje kabelske televizije ne bo po-
tekalo hitro, saj KS Zadvor ni str-
njeno naselje in bo gradnja zato ver-
jetno potekala počasneje.

Krajani so na zboru opozorili še na
vrsto težav, s katerimi se srečujejo
v svojem okolju. Eden izmed teh je
nevama cesta v Češnjicah, kjer voz-
niki presegajo dovoljeno hitrost,
hkrati pa je preobremenjena zaradi
prevozov peska iz bližnjega kamno-
loma. Nemalokrat se zgodi, da je ce-
sta s peskom tudi posuta. Svet KS je
že lani zahteval od upravnih organov.

Na otroških igriščib nič novega. Le več smeti in puškodovanih, smrtno ncvar-
nih igral je.»Rast« sporoča, da nima denarja za vzdrževanje, naj jih vzdržujejo
krajevne skupnosti. Tem pa so, že od prej bogatim, ravno odtegnili sredstva za
najemnine in ogrevanje prostorov KS. Zato se sprašujejo, kje (in komu) bi
vzele, da bi živele, popravljale, pospravljale, čistile in vzdrževale... Ugotoviti
bo treba (in to zelo kmalu), kdo afne gunca.
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